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1. Opening en vaststellen verslag en besluitenlijst 
 
Het verslag en de besluitenlijst van 7 november 2024 zijn vastgesteld. 
 
2. Mededelingen en actualiteit  
 
Mededelingen voorzitter 

• Voormalig Tweede Kamerlid Sandra Palmen is sinds 12 december 2024 staatssecretaris 
van Financiën (herstel en toeslagen). Mevrouw Palmen zat in de voorbereidingsgroep van 
het commissiedebat Wet Open Overheid. Zodra we weten wie haar opvolger is, wordt er 
een kennismakingsafspraak ingepland voorafgaand aan het rondetafelgesprek uitvoering 
Woo op 13 februari 2024. 

• Openbaarheid van de MR-notulen is nog steeds een thema. We hebben eerder een notitie 
hierover besproken, college zou deze graag opnieuw willen bekijken, of conclusie 
heroverwogen dient te worden. Komt terug op de vergadering van 5 februari 2024. 

• In week 51 heeft de voorzitter, in het kader van opvolging van het bemiddelingsadvies, 
een afspraak met de burgermeester van Gulpen-Wittem. 
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Mededelingen secretaris directeur 
• Er zijn nieuwe ontwikkelingen rondom de adoptiewetgeving. Er komt geen aanpassing in 

de wetgeving omtrent inzage in eigen adoptiedossiers. Het idee voor een eventuele 
advisering vervalt hiermee. Het achterliggende thema, hoe maak je de afweging tussen 
enerzijds belang van openbaarheid van een archief vs het belang van bescherming van 
de privacy van personen met bijzondere gegevens in dit dossier, is echter heel relevant, 
ook in relatie tot andere belangrijke archieven zoals het CABR. In breder verband wil het 
Adviescollege meedenken en adviseren in openbaarmaking van archieven waarin 
persoonsgegevens opgenomen zijn. Er zijn hierover contacten met de Autoriteit 
Persoonsgegevens (AP) en het Nationaal Archief (NA). De voorzitter van de AP wordt 
uitgenodigd voor een collegevergadering om van gedachten te wisselen, en ook gaan we 
ambtelijk met elkaar om tafel. 

• Vacature senior communicatiemedewerker staat uit, reageren kan tot 9 januari 2025. 
Vacature voor junior communicatiemedewerker wordt op korte termijn uitgezet. 

• In week 50 zijn er twee afspraken rondom de taakstelling gepland. Een afspraak met de 
PsG BZK en een afspraak met de DGDOO BZK. 

 
Rondje portefeuillehouders 

• Portefeuillehouders Aanzi en Koetsenruijter hebben, in het kader van opvolging van het 
bemiddelingsadvies, een afspraak met de journalist over het Gulpen-Wittem advies. 

• Zouden we een volgende college on tour in Limburg kunnen organiseren?  
• Bij de opvolging van de bemiddeling tussen journalisten Follow the Money en de 

Universiteit van Amsterdam (UvA), blijkt dat de UvA niet alle documenten heeft gedeeld. 
Het Adviescollege is het eens met het oordeel van de afdeling bemiddeling dat het dossier 
opnieuw bekeken moet worden en er passende maatregelen moeten worden genomen. 
Bureau gaat hier in overleg met portefeuillehouders mee aan de slag.  

• Portefeuillehouders Berendse en Koetsenruijter hebben in week 51 de eerste afspraak 
met de sponsorgroep voor de Samenwerkwijzer gepland staan. 

• Collegeleden Koetsenruijter en Wiemers waren aanwezig bij het VVOJ congres 15 en 16 
november 2024. Er is aandacht gevraagd voor de bemiddelingstaak van het ACOI. De 
algemeen secretaris van de NVJ en bestuurder van Villamedia Uitgeverij zal in Villamedia 
aandacht besteden aan onze bemiddelingsdiensten. 

• Collegelid Wiemers heeft de Antwoorden op Kamervragen over het Telegraaf artikel 
'Overheid verzaakt plicht om transparant te zijn: 'U wilt die informatie zeker niet meer hè?'' 
| Kamerstuk | Rijksoverheid.nl gelezen en merkt op dat de minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties de doelstelling heeft om in 2025 minimaal de helft van de 
jaarlijkse Woo-verzoeken aan het rijk binnen de wettelijke termijn af te handelen. De 
afhandeling van Woo-verzoeken binnen het rijk worden jaarlijks gemonitord door de Open 
State Foundation (OSF) in samenwerking met Instituut voor Maatschappelijke Innovatie 
(IMI). Hierbij wordt ook het contact tussen de verzoeker en instantie onderzocht. De 
uitslagen van de monitor, en hoe we met de uitkomsten om kunnen gaan, worden 
geagendeerd op 7 maart 2025. 

• Collegelid Wiemers is namens OSF uitgenodigd voor het rondetafelgesprek Wet open 
overheid op 13 februari 2025. Voorzitter van Gent neemt deel namens het ACOI. 
Vanwege overlapping in zijn werkzaamheden voor zowel OSF als ACOI zal Wiemers zal 
niet plaatsnemen in het rondetafelgesprek. 

 
3. Stand van zaken ontwikkeling kennisfunctie – ter bespreking 
 
Het plan van aanpak wordt kort toegelicht. De (verdere) ontwikkeling van de kennisfunctie dient 3 
doelen: 1) leren in een netwerk, 2) kennisbevordering- en overdracht en 3) voorlichting. De focus 
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ligt primair op openbaarheid en de Woo-professional en meer specifiek op Woo-contactpersonen.  
Doel is het bevorderen van hun onderlinge relaties en de uitvoering van de Woo. Daarvoor kunnen 
diverse instrumenten ingezet worden, zoals bijvoorbeeld kenniskringen, verdieping leeraanbod, 
voorlichting via spreekuren, opzetten van een interactief digitaal platform en integratie van het 
aanbod op onze website. Vanuit de richtsnoerenagenda wordt een inhoudelijk thema gekozen en 
daaromheen wordt het kennisaanbod ontwikkeld. Het thema waarmee wordt gestart is de 
Samenwerkwijzer, welke goed contact tussen de verzoeker en behandelaar beoogt. De geleerde 
lessen worden ingezet bij voorlichting en gesprekken met stakeholders. In mei/ juni komt er een 
nader uitgewerkt en concreet voorstel voor de borging van deze initiatieven. Daarnaast moet 
gekeken worden bij welke portefeuillehouder kennisbevordering wordt ondergebracht. 
 
Het plan van aanpak is akkoord, met de volgende aandachtspunten. 

• Let op prioritering en haalbaarheid.  
• Voorlichting is belangrijk, haal deze naar voren. Dat kan laagdrempelig en praktisch, 

bijvoorbeeld door het direct beantwoorden van 10 urgente vragen in de vorm van Q&A’s. 
• Heb extra aandacht voor tussentijdse evaluatie en bijstelling als iets niet blijkt te werken.  
• Maak bondgenoten/zorg voor goodwill. 
• Herevalueer de naam ‘spreekuur’. 

 
4. Stand van zaken Samenwerkwijzer – ter informatie 

 
De voortgang van de Samenwerkwijzer wordt besproken. Portefeuillehouders Berendse en 
Koetsenruijter vertellen over de start van de sponsorgroep. Andere collegeleden vragen hoe het 
perspectief van niet-journalistieke Woo verzoekers betrokken is. Dit gebeurt zowel via de 
sponsorgroep als met speciale bijeenkomsten of interviews met belangenorganisaties en burgers. 
Collegelid Aanzi doet de suggestie advocaten te betrekken die als gemachtigde optreden in 
rechtszaken rond de Woo. Collegelid Wiemers vraagt aandacht voor de naamgeving, het woord 
“samenwerken” kan onbedoeld de indruk wekken dat de onafhankelijkheid van de journalistiek in 
het geding is. 
 
5. Concept signaalbrief conceptenlijn Rijksbrede Woo-instructies – ter bespreking 
 
Aanleiding voor het opstellen van de concept signaalbrief is de aanhoudende ambtelijke, politieke 
en maatschappelijke discussie rondom de conceptenlijst Rijksbrede Woo-instructies.  
De collegeleden zijn positief over de inhoud, maar vinden de brief lang en technisch. Verder 
vinden zij de status onduidelijk: is het bedoeld als een signaal, een advies aan de regering, of een 
praktische aanbeveling voor de uitvoeringspraktijk? 
Besloten wordt om van de brief een richtsnoer te maken en dit met een (ongevraagd) advies aan 
minister BZK aan te bieden. Het bureau onderzoekt verbreding van alleen concepten naar ook e-
mails en chatberichten en of beleid voor archivering ook opgenomen kan worden. Het onderwerp 
komt terug in de collegevergadering van februari of maart. 
 
6. Rondvraag 
 
• Collegevergadering van 10 januari 2025 is van 12:00 – 14:30 uur inclusief lunch.  

Voorafgaand kan er meegedaan worden met een historische wandeling door Den-Haag. 
• Collegevergadering van 7 februari wordt verplaatst naar 5 februari 09:00 – 10:30 uur. 


